



Referat fra tirsdag den 5. august 2025

Mødested: Centerkontoret

Mødetid: 16.00

Deltagere: LR, JT, PR, MBF og HJC

Afbud fra SB

1. Godkendelse af referat af sidste møde.
Referatet blev godkendt
2. Projekt Mennesket ved Havet
*LR tager kontakt til EK for at få tilsendt Kommunens etapeopdeling.
LR søger fonde der forventes at kunne/vil bidrage med store beløb.
Samlet oversigt om hvem der er ansøgt komme på næste møde.
Nuværende borde/Bænke ønskes af beboer på Strandvejen, gerne opsat på P-pladsen ved siden af MVH. Vi må i dialog med EK herom når vi skal have gennemførelsen af projektet sat på skinner (der kan evt. være problemer med EK vedr. vedligehold heraf)*
3. Spørgeskema om Lokalsamfundet
HJC orienterede om skemaet, der ikke havde ret meget med Lokalrådenes arbejde at gøre.
4. Henvendelse om manglende vedligehold
*HJC orienterede om svar til Kurt Friderichsen. S-FL afventer evt. tilbagemelding fra KF.
KF var tilskrevet om at han skulle bruge TIP Tak så EK ville få de nøjagtige positioner hvor der er problemer med vedligeholdet.*
5. Ekstra punkter
 - a) Låg til skraldespande på Stranden (Sarah)
Sarah redegør for hvad der er sket i sagen på næste møde!
 - b) Mulighed for bankskifte (Jarl)
JT og MBF afklarer hvem der vil være billigst og kommer med indstilling til næste møde.
 - c) Borgerhenvendelse om gennemkørsel v/Enggårdsvej (Max)
*MBF meddeler Lokalrådets opbakning samt forslag til yderligere skiltning.
Tilladelse til at køre til Gravlunden. Forbud mod at svinge til venstre ved Gravlundvej.*
 - d) Kommende Kommunevalg. Evt. møde med kandidaterne
*Kommunevalg den 18.11.2025. S-FL indbyder til valgaften + evt. Valgtorv
LR undersøger om vi kan få Søren Vesterby eller Per Grandin som ordstyrer samt om vi kan få Mødestedet store og lille sal!!
Forslag til dato Valgmøde 05.11.2025 Mødelokaler er reserveret, men Søren Vesterby kan ikke deltage*
 - e) Trafik Fovrfeld Skole
S-FL fastholder at det er skolen mv der skal være udfarende, men JT deltager gerne som S-FL's tovholder. JT tager action.



6. Kvartals regnskab (Max)

Vi har pr. 30.06.2025 brugt 117% af budgettet. Heraf er der dog 7.500 kr. til Plet Arkitektur der ikke var med i budgettet. Indestående pr. 30.06.2025 54.741 kr.

7. Evt.

JT vil gerne have at der findes ud af hvor det vil være muligt at opbevare foreningens skrivelser mv, så disse er tilgængelige for Lokalrådets medlemmer. Med på næste møde

8. Næste møde

10. september 2025 på Centerkontoret